



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

6DAYS 5NIGHTS TAIPEI / HUALIAN / NANTOU / TAICHUNG

DAY 01 KUALA LUMPUR / TAIPEI

(MOB)

Your vacation will begin with the flight to Taiwan. Upon arrival, send to hotel for rest.

DAY 02 TAIPEI / TAICHUNG

(B/D)

After breakfast, drive to **Yehliu** is Dolsan sea bang corner, about 1700 meters, due to waves beat, rock weathering, resulting in a variety of unique sights such as the Queen's head, fairy shoes. Then send to **Jiu Fen** "City of Sadness" shooting location. This is located in the hilly northeastern Taiwan, is the mountain overlooking the mountain villages. Here, you can also enjoy a lot of specialty snacks. Then, travel through the Soviet Union took the road to **Hualien**. Tonight, go to **Ami Cultural Village**, and enjoy the **Ami aboriginal girl singing dance performances**. Amis Harvest Assembly by the elected more than a thousand beautiful love Ami Queen presided over the United States and performances offer, you can also take pictures with the Queen and the joy and the beauty of group dance, so you have fond memories, linger feeling.

DAY 03 TAICHUNG / NANTOU / KAOHSIUNG

(B/D)

After breakfast, visit the world's top ten landscape of the **Taroko National Park**, the Marble Canyon to the east-west km of the most beautiful scenic Taroko Gorge are all marble wall hanging days Xiaoshan built on shore, the wonderful world amazing, passing through the **Snow Mountain Tunnel**. After, proceed to **Chingjing Experience Home Stay**.

DAY 04 KAOHSIUNG / TAINAN / NANTOU

(B/L)

After breakfast, proceed to **Puli 921 Paper Church**. Then go to the **five Dayton Snack Street**. We continue our journey to Taichung where you will visit the biggest fresh water lake in Taiwan – **Sun Moon Lake**. The Lake covers an area of 793 hectares and the length of the lake is about 33 km. It is divided into two sections by Lalu Island. The southern part is shaped like a new moon and the northern part is shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake. We then visit **Wen Wu Temple**, which is dedicated to Confucius and Guandi, named and dedicated to Confucius, Yue Fei and Guan Yu. Continue to **Peacock garden**. Temple Along the way, we stop to visit **Aboriginal Product Shops**. After, transfer to Taichung **Feng Jia Night Market** to shop for low-priced price clothes and try delicious local snacks.

DAY 05 TAICHUNG / TAIPEI

(B/L/D)

After Breakfast, visit to **Chiang Kai-shek Memorial Hall** (Taiwan Democracy Memorial Hall), building the full beauty tips with heroic drive for the country to donate the memorial tablets of martyrs, you can also work with the armed guards standing in front of co-Tong Memorial. After, go to **Taipei 101** (89F viewing at their own expense), the tallest building in Taiwan, including all kinds of shops, you can enjoy the visit and purchase your favorite products. Then drive to the famous **Shihlin night market**, at own expense authentic taste of Taiwan's famous food Chinese characteristics, impressive. Later, after passing through the **presidential palace** to the impressive **Martyrs**, which honors the.

DAY 06 TAIPEI / KUALA LUMPUR

(B)

After breakfast, transfer to airport for your flight home.



遊覽景緻 - 野柳 女王頭





建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

6天5晚 台北 / 花莲 / 南投 / 台中之旅

第一天 吉隆坡 / 台北

(机上用餐)

搭乘豪华客机飞往美丽宝岛台湾—台北。抵达后，送往酒店休息。

第二天 台北 / 花莲

(早/晚餐)

早餐后，驱车往野柳风景区，野柳突山海面的砗磲角，长约1700公尺，因波浪拍打，岩石风化造成了各种奇特景观如女王头，仙女鞋等。接着前往九份“悲情城市”拍摄景点。这个位于台湾东北部丘陵地，是依山面海的山城聚落。在这里，您还可以品尝到不少的特产小吃。接着，乘车经过苏花公路前往花莲。今晚，前往阿美文化村，和欣赏阿美族少女山地歌唱舞蹈表演。由阿美族丰年大会千余美女中选出之爱阿美族皇后主持之献美及精彩表演，还可以与皇后拍照及与美女群同欢共舞，使您有依依不舍，流连忘返之感。

第三天 花莲 / 南投

(早/晚餐)

早餐后，前往参观世界十大景观之太鲁阁国家公园，其云石峡谷为东西横贯公里最迷人之风景区，太鲁阁峡谷全为云石悬崖峭壁天堆砌而成，其美妙天下令人叹为观止，途经过雪山隧道。接着驱车前往清境体验民宿。

第四天 南投 / 台中

(早/午餐)

早餐后，驱车前往埔里921纸教堂。接着前往五顿小吃街。续往日月潭（车上环湖），其地形依山傍水，全潭以光华岛为界，北面如日，可南面如月，故名“日月潭”。在环湖公路上，有一栋宫廷式的建筑物，门口有一对火红色巨型狮子抱球呼应，此处为文武庙，因供奉孔子，岳飞及关羽而得名。续往孔雀园。沿途，前往台湾毛王爷之家-灵芝茶艺中心参观和三地原住民特产中心。接着驱车前往台中逢甲夜市逛街。

第五天 台中 / 台北

(早/午/晚餐)

早餐后，参观纪念蒋故总统中正先生的中正纪念堂（台湾民主纪念馆），建筑充分提示中国特色之美，气势雄伟。之后，途经总统府后往气势雄伟的忠烈祠，里面供奉着为国捐躯之英勇烈士的牌位，您也可以与屹立于门口守卫之三军合形纪念。接着前往台北101大楼（89F观景自费），此为台湾最高建筑物，其中各式商店林立，可尽情参观选购您所喜爱的商品。之后驱车前往著名的士林夜市-台北市名气最盛，规模最大的夜市。士林大饼包小饼，生炒花枝，青蛙下蛋，上海煎包，大香肠，蜜豆冰等，林臭豆腐，士林大鸡扒，可自费品尝台湾著名的地道美食。

第六天 台北 / 吉隆坡

(早餐)

早餐后，前往国际机场乘搭豪华客机飞返吉隆坡。



遊過景美—野柳 女王頭



*注：以上行程只供參考，然正確行程及依據當地接待社安排為準。